
DE AMBTENAAR 
A.N.A.A.B. ARUBA 

Maandblad van de Algemeen Nederlands Antilliaanse Ambtenarenbond Aruba 
3 de Jaargang No. 5 Januari 1967 

De Aanvullende Ziekteverzekering 
gaat door. 

Met 110 Leden gaan we van start 
op 1 februari a.s. 

Waar blijft de rest? 
(Aanmeldingen schriftelijk bij de Voorzitter) 

Per 1 januari had de ANAAB-Aruba 729 Leden. 

Laten we er samen 800 of zelfs 1000 van maken. 

Helpt U mee ? 

U***V 

In dit nummer: 
Jaarverslag, Sekretaris en Notulen 
vorige Jaarvergadering. 

Datum: a.s. Jaarvergadering 31 maart a.s. 

Wordt Lid 

van 

ANAAB-Aruba 
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AANMELDINGSFORMULIER 

Naam: .••... 
(achternaam) (voomaam(en) (geb. datum) 

Adres: ....... 

Naam van echtgenote of andere meeverzekerde: . 
(volledige naam en verwantschap) 

man/vrouw gehuwd/niet gehuwd (doorhalen wat niet van toepassing is) 

aantal kinderen dat wordt meeverzekerd . 
wenst zich te verzekeren volgens het tarief in groep I, II, III, (doorhalen wat niet gewenst wordt), maandelijks 

tarief f. (invullen) 
Ondergetekende is lid van de A.N.A.A.B.-Aruba en werkzaam in eilandsdienst/landsdienst (doorhalen wat niet 

van toepassing is) bij. (welke afdeling) 
en verklaart tevens toestemming te verlenen, de premie op zijn salaris in te houden. 

Naam: . 
(achternaam) 

AANMELDINGSFORMULIER 

(handtekening) 

(voornaam (en) (geb. datum) 

Adres: . 

Naam van echtgenote of andere meeverzekerde: ... 
(volledige naam en verwantschap) 

man/vrouw gehuwd/niet gehuwd (doorhalen wat niet van toepassing is) 

aantal kinderen dat wordt meeverzekerd . 
wenst zich te verzekeren volgens het tarief in groep I, II, III, (doorhalen wat niet gewenst wordt), maandelijks 

tarief f.... (invullen) 
Ondergetekende is lid van de A.N.A.A.B.-Aruba en werkzaam in eilandsdienst/landsdienst (doorhalen wat niet 

van toepassing is) bij. (welke afdeling) 
en verklaart tevens toestemming te verlenen, de premie op zijn salaris in te houden. 

(handtekening) 

Toestemming tot inhouding premie ziekteverzekering. 

Hierbij verklaart ondergetekende, 

Werkzaam bij: . 
(dienst en aangeven land of eiland) 

(naam) 

zich te hebben aangemeld voor de ziekteverzekering via de ambtenarenbond ANAAB-Aruba en verzoekt de premie 
op zijn salaris te doen inhouden. Het is hem/haar bekend, dat beëindiging van deze toestemming via de ANAAB- 
Aruba dient te geschieden. 

Aruba, ., 1966 

Toestemming tot inhouding premie ziekteverzekering. 

Hierbij verklaart ondergetekende, ...1..... 

Werkzaam bij: ..... 
(dienst en aangeven land of eiland) 

(handtekening) 

(naam) 

zich te hebben aangemeld voor de ziekteverzekering via de ambtenarenbond ANAAB-Aruba en verzoekt de premie 
op zijn salaris te doen inhouden. Het is hem/haar bekend, dat beëindiging van deze toestemming via de ANAAB* 
Aruba dient te geschieden. 

Aruba, .., 1966 

(handtekening) 
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De Aanvullende Ziekte¬ 
verzekering gaat door. DRINK iïtW JUICES 

geperst uit de verste en 
sappigste vruchten . . . 

Spaar de LIBBY’S etiketten en ruil ze in voor 
BATMAN - aritikelen. 

N.V. WINKEL S HANDEL MIJ. ARUBA 
Oranjestad San Nicolas 

Tot ons groot genoegen kunnen 
wij U mededelen, dat de aanvul¬ 
lende ziekteverzekering voor leden 
van de ANAAB-Aruba doorgang 
zal vinden hoewel we op geen stuk¬ 
ken na 400 aanmeldingen hebben 
ontvangen. 

Verdere besprekingen met de 
verzekeringsmaatschappij hebben 
echter bewerkt, dat we van start 
kunnen gaan met de 110 aanmel¬ 
dingen die we hebben ontvangen. 

Het is de bedoeling, dat de 
eerste inhouding geschiedt in ja¬ 
nuari en dat de verzekering ingaat 
op 1 februari a.s. 

Voor deze eerste 110 geldt geen 
wachttijd, zoals bij de meeste ziek¬ 
teverzekeringen het geval is, zelfs 
niet voor de uitkeringen bij be¬ 
vallingen. 

Voor de waarschijnlijk vele amb¬ 
tenaren die eerst hebben afge¬ 
wacht of de zaak wel doorging en 
die zich nu alsnog zullen aanmel¬ 
den geldt het volgende. 

Aanmeldingen geschieden schrif¬ 
telijk bij de door de bond aange¬ 
wezen administrateur, voorlopig is 
dat: K. Norder, Spaans Lagoen- 
weg 15, Pos Chiquito, Tel. 7191. 

Aanmeldingen voor dit jaar wor¬ 
den aanvaard als de premie voor 
het hele verdere jaar ineens wordt 
gestort, daar dit niet meer kan 
worden ingehouden. De bankreke¬ 
ning zal worden geopend bij de 
Aruba Commercial Bank. 

Voor deze aanmelders geldt een 
wachtperiode van 3 maanden voor 
ziekten waaraan zij reeds leden op 
het moment dat zij zich verzeker¬ 
den. 

Voor de uitkeringen bij beval¬ 
lingen geldt voor deze nieuwe aan¬ 
meldingen een wachtperiode van 
10 maanden. 

Met Uw claims tot uitbetaling 
kunt U zich wenden tot: 
a. Kantoor van Bob Steele te 

San Nicolas. 
b. Het binnenkort te openen 

kantoor van American Life 
boven de Caribbean Mercan- 
tile Bank in de Nassaustraat 
te Oranjestad. 

c. De door de bond aangewezen 
administrateur, die ook in ge¬ 
vallen van geschillen geraad¬ 
pleegd dient te worden. 

Degenen die zich reeds hebben 

aangemeld ontvangen binnenkort 
formulieren die zij ingevuld dienen 
te retourneren, daar nog enkele 
aanvullende gegevens nodig zijn. 

Wij hopen, dat onze verwachting, 
dat vele leden zich in de komende 
maanden nog zullen opgeven be¬ 
waarheid zal worden. 

Namens het bestuur, 
K. NORDER 

JAARVERSLAG VAN DE 
SECRETARIS VAN DE 

ALGEMENE ANTILLIAANSE 
AMBTENARENBOND ARUBA 

Algemene Ledenvergaderingen 
De Algemene Ledenvergadering 

werd gehouden op 11 maart 1966 
in de Sociëteit Bolivariana en bij- 
gewoond door 49 leden, terwijl op 
16 augustus 1966 een bijzondere 
algemene ledenvergadering werd 
gehouden in dezelfde sociëteit die 
werd bijgewoond door 46 leden. 

De verslagen van deze vergade¬ 
ringen heeft U kunnen lezen in ons 
maandblad ,,De Ambtenaar” van 
respectievelijk juni 1966 en sep¬ 
tember 1966 en nogmaals beide 
verslagen in het begin van 1967. 

Het bestuur 
In de bestuursvergadering van 

14 maart 1966 werden de bestuurs- 
funkties als volgt verdeeld: 
Voorzitter: K. Norder 
Onder-voorzitter: H. Th. Lopez 
Secretaris: J. Lamens 

Penningmeester: J. A. Ruiz 
2e secretaris: L. G. Frans 
2e penningmeester: E. D. C. Fowler 
Commissarissen: A. Baptist, G. A. 

Krist en C. A. Marquez 
Een tweetal leden van het be¬ 

stuur had tijdens deze zittingspe¬ 
riode buitenlands verlof terwijl an¬ 
derzijds er enige leden waren die 
nogal eens door de dienst verhin¬ 
derd waren de bestuursvergaderin¬ 
gen bij te wonen, waardoor er dit 
jaar op een gedeelte van het be¬ 
stuur wel een zware taak heeft 
gerust om alle zaken goed te kun¬ 
nen behartigen. 

Het bestuur van de ANAAF 
Bij de jaarvergadering op 15 

april 1966 werden de funkties van 
het ANAAF-bestuur als volgt ver¬ 
deeld : 
Voorzitter: G. T. Hernandez 

(ANA AB-Curagao) 
Onder-voorzitter: E. P. Monte 
(ANAAB-Curagao) 
Secretaris: H. A. Campman 
(Don Bosco) 
2e secretaris: A. G. L. Wagemans 
(Don Bosco) 
Penningmeester: K. Norder 
(ANAAB-Aruba) 
2e Penningmeester: 
G. H. A. F. Sertons (St. Thomas) 

Door een bestuurswisseling in 
het bestuur van St. Thomas werd 
de Hr. Sertons in de loop van het 
jaar vervangen door de Hr. F. A. 
Williams. 
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Commissie voor Georganiseerd 
Overleg in Ambtenarenzaken 

(Land) 

De commissie was voor 1966 als 
volgt samengesteld: 
Voorzitter: A. Boomgaart 
Secretaris: H. M. Thomas 
Leden Cur.: E. P. Monte, G. T. 
Hernandez, O. Martina, H. J. 
Boekhoudt, K. v. d. Bosch en J. 
Droog. 
Leden Aruba: K. Norder, G. A. 
Krist en J. Lamens. 
PI. verv. leden Cur.: B. W. Al- 
berto, M. J. Larmonie, C. E. Lopes, 
E. Nijdam, C. A. den Ouden en 
S. M. Simmons. 
PI. verv. leden Aruba: L. G. Frans, 
C. A. Marqués en J. A. Ruiz. 

In de maand maart kwam deze 
commissie voor het eerst bijeen op 
de voet van de bepalingen van het 
Materieel Ambtenaren Recht. In¬ 
middels is gebleken dat de rege¬ 
ring de reeds jaren met onderling 
goedvinden van de Bond van Cu- 
ragao verdeling van de plaatsen in 
deze Commissie geëffectueerd 
heeft door in een speciaal daarvoor 
uitgegeven Landsbesluit te bepalen 
dat de Bond op Curaqao in deze 
commissie 6 plaatsen en die van 
Aruba 3 plaatsen heeft. 

Hadden de leden van deze Com¬ 
missie reeds verleden jaar een 
zware taak, ook dit jaar was er 
weer een onderwerp ter tafel dat 
vele uren heeft gevergd en waar 
nog gestaag aan gewerkt wordt 
omreden dat de besprekingen nog 
niet geheel zijn afgerond. Wij doe¬ 
len hier op de 5-daagse 40-urige 
werkweek. Voor uw bestuur een 
zware taak omdat de strijd op twee 
fronten tegelijk moest gestreden 
worden n.1. zowel tegen het Land 
als tegen het Eiland. 

Hoewel een en ander nog niet 
in kannen en kruiken is gaan we 
rustig verder en zullen zodoende 
hopenlijk ons doel bereiken. 

Tijdens één van deze besprekin¬ 
gen had de commissie in zijn ge¬ 
heel een werkbespreking met de 
Minister President, die ongeveer 
anderhalf uur duurde. 

Voor het volgende jaar staan er 
weer enige zware onderwerpen op 
het programma o.a. de incorpora¬ 
tie en mogelijk zelfs een wijziging 
van de huidige verlofregeling. 
Zwaar zal dit weer worden daar 
nu reeds gebleken is dat de in¬ 
corporatie zoals de regering zich 

deze voorstelt niet geheel voldoet 
aan de verwachtingen die de Bon¬ 
den hiervan hadden. 

Commissie voor Georganiseerd 
Overleg in Ambtenarenzaken 
(Eiland) 

Door het bestuur werden voor 
1966 de volgende leden aangewe¬ 
zen om zitting te nemen in deze 
Commissie: 
Als leden: H. Th. Lopez, K Nor¬ 
der en L. G. Frans. 
Als pl. verv. leden: A. Baptist, E. 
D. C. Fowler en G. A. Krist. 

De voorzitter van deze commis¬ 
sie de Hr. Booi werd tijdens zijn 
buitenlands verlof vervangen door 
de Wnd. Eilandssecretaris de Hr. 
Muyale. 

De Hr. P. D. Kelly fungeerde 
ook dit jaar weer als secretaris. 

Aantal leden van de ANAAB- 
Aruba 

Bedroeg op 1 januari 1966 het 
leden aantal van de Bond 654, in 
de loop van dit jaar meldden zich 
101 nieuwe leden waardoor het le¬ 
denaantal op 755 kwam. Hierte¬ 
genover staan echter 26 afschrij¬ 
vingen, waarvan 11 van leden die 
den die met ontslag aansluitend 
pensioen hun ambtelijke loopbaan 
beëindigden, 9 vertrokken doordat 
zij overgeplaatst werden, 1 vertrok 
wegens ernstige ziekte en slechts 5 
leden bedankten voor het lidmaat¬ 
schap van de Bond zonder opgaaf 
van redenen. Door deze afschrij¬ 
vingen kwam dus het totaal leden¬ 
aantal ingaande 1 januari 1967 op 
729. Vergeleken met verleden jaar 
dus een stijging van 75 nieuwe- le¬ 
den. Voorwaar geen slecht resul¬ 
taat daar dit betekend dat toch 
steeds meer ambtenaren inzien dat 
men georganiseerd dient te zijn in 
de huidige samenleving daar het 
onmogelijk is voor je eigen te doen 
wat de Bond voor je kan doen. 

Van deze 75 nieuwe leden wer¬ 
den er in onze ledenwerfactie 
slechts 23 nieuwe leden aange¬ 
bracht door Bondsleden. En dit is 
wel zeer slecht. Dit betekena dat 
slechts een bedroevend klein ge¬ 
deelte van de leden zich achter de 
oproep van het bestuur gesteld 
heeft om nieuwe leden aan te wer¬ 
ven. Alle eer voor de leden die 
zich hiervoor ingespannen hebben. 
De prijs die hiervoor ter beschik¬ 
king gesteld was is inmiddels 
reeds verloot onder deze inspan- 

ners en zal de gelukkige wel reeds 
bereikt hebben. 

Notulen van de Algemene Leden¬ 
vergadering van 1966 

Kortheidshalve moge wij verwij¬ 
zen naar de Ambtenaar van juni 
1966 en van januari 1967, waarin 
deze gepubliceerd zijn. 

Spaarregeling Ambtenaren 

Nadat eind 1985 deze regeling 
via de ANAAF aan de regering is 
aangeboden heeft de Minister Pre¬ 
sident bij de audiëntie op 1 april 
1966 op een desbetreffende vraag 
geantwoord dat deze zaak in stu¬ 
die is. Tot nu toe is hier verder 
niets meer van vernomen. 

Ziekteverzekering 
Konden we in het verslag van 

verleden jaar melden dat de be¬ 
sprekingen reeds zover gevorderd 
waren dat het bestuur hoopte in 
het komende jaar hierover meer te 
kunnen bekend maken, half 1966 
was het zover. In het maandblad 
De Ambtenaar van juli 1966 kon 
het bestuur een beschrijving geven 
van de polis en van de wijze waar¬ 
op de verzekering zou werken als¬ 
mede de premies die verschuldigd 
waren voor deelneming aan deze 
aanvullende ziekteverzekering. Te¬ 
vens stond er in hetzelfde blad een 
aanmeldingsformulier afgedrukt 
dat de leden slechts behoefden in 
te vullen en op te zenden aan het 
secretariaat. 

HET RESULTAAT WAS BE¬ 
DROEVEND. Jarenlang hebben 
Bondsleden het bestuur het lastig 
gemaakt om te komen tot een aan¬ 
vullende ziekteverzekering voor 
ambtenaren die onder de zng. 5%- 
75% regeling vielen. Nu het ein¬ 
delijk zover is hebben met pijn en 
moeite zegge en schrijve zich 100 
leden voor deelname gemeld. 

Waar het bestuur er van over¬ 
tuigd is dat van al haar leden er 
minstens 500 leden zijn die van 
deze regeling profijt zouden kun¬ 
nen trekken, heeft slechts zo’n ge¬ 
ring aantal dit aanbod aangegre¬ 
pen. Dit resultaat was zeer teleur¬ 
stellend voor de leden van het be¬ 
stuur die aan de voorbereidende 
besprekingen en andere werkzaam¬ 
heden een niet te calculeren aantal 
uren hadden besteed. 

Ondanks dat er na het verschij¬ 
nen van het stuk in het maandblad 
van andere verzekeringsmaat- 
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’t Beste kwaliteit bouwmateriaal 

voor BINNEN- 

en 

BUITENHUIS 

Uw adres: MARIO S. ARENDS N.V. 
Warenhuis, Fergusonstraat 

1 Showroom, Wilhelminastraat 

Lucky Strike Bldg., San Nicolaas 

Tel. 1175 

„ 1174 

„ 5018 

schappijen nieuwe aanbiedingen 
waren ontvangen heeft het bestuur 
toch besloten met de American 
Life Insurance Co. Ltd. in zee te 
gaan, temeer daar onze zusteror¬ 
ganisatie op Curagao dit ook voor¬ 
nemens is en dit mogelijk in de 
nabije toekomst nog betere resul¬ 
taten zal afwerpen. Ondanks de 
teleurstelling ondervonden, blijft 
het bestuur ijveren om de groep 
leden die zich aangemeld heeft 
niet teleur te stellen. Dat dit door 
de geringe aanmeldingen enigszins 
vertraagd is geworden spreekt 
haast vanzelf. Nadere mededelin¬ 
gen zullen deze leden nog bereiken. 

Stichting Ambtenaren Recreatie 
Ingevolge het besluit van de Al¬ 

gemene Ledenvergadering 1966 
werden de lopende zaken afgehan¬ 
deld en is deze Stichting in ruste 
gegaan, totdat de tijd rijp is deze 
plannen opnieuw ter tafel te bren¬ 
gen. 

Stichting Ambtenaren Woning 
bouw 

Eind 1965 werd de Stichtings¬ 
akte door de notaris verleden 
waardoor deze Stichting voor de 
Bond Aruba eindelijk een feit was 
geworden. Nu moest echter de 
uitvoering gerealiseerd worden. In 
de loop van 1966 verhoogde de 
Landsregering haar garantie voor 
ambtenaren tot 90%, terwijl ook 
het Eilandgebied Curagao in deze 
volgde. Voor de Eilandsambtena- 
ren Aruba is deze garantie ook 
90%, maar het bestuurscollege 
wil alleen garant staan voor 
nieuwbouw waarbij absoluut nog 
niet begonnen mag zijn met de 
bouw. Besprekingen zijn gaande 
om dit op gelijk niveau te krijgen 
als van het Land, d.w.z. ook ga¬ 
rantie voor overname van bestaan¬ 
de huizen. 

In het maandblad De Ambte¬ 
naar van juli 1966 werd bekend¬ 
heid gegeven aan de oprichting 
van de Stichting aan de leden ter¬ 
wijl de mogelijkheid bestond zich 
aan te melden als gegadigde voor 
deelneming aan de plannen. Onge¬ 
veer 25 leden bleken bouwplannen 
te hebben; de een eerder als de 
ander terwijl ook de bouw van de 
huizen al in verschillende stadia 
verkeerden. 

Besprekingen werden gevoerd 
met verschillende maatschappijen 
over de financiële zijde en de ma¬ 

teriële zijde van de voorgenomen 
plannen daar nu door de aanmel¬ 
dingen een eerste overzicht was 
verkregen van de omvang van het 
benodigde. Deze besprekingen zijn 
nog niet afgerond en verlopen vrij 
stroef en moeizaam doch er wordt 
gestaag aan gewerkt zodat wij bin¬ 
nenkort de desbetreffende leden 
nader hopen te kunnen berichten. 

Rechtskundige bijstand 

Eind 1965 maakten wij melding 
van het feit dat nog twee aan¬ 
vragen voor juridische bestand lo¬ 
pende waren, doch voordat deze 
bijstand noodzakelijk bleek hadden 
beide leden (met bemiddeling van 
de Bond) hun zaak gewonnen. 

In de loop van 1966 werd slechts 
door 1 lid een beroep gedaan op 
juridische bijstand. Daar dit lid 
echter zijn zaak niet doorzette 
bleek dit verder niet meer nood¬ 
zakelijk te zijn. 

Bondsorgaan 

Na het twee jaar doorgekomen 
te zijn, zitten wij thans in het der¬ 
de levensjaar van ons Orgaan. Dat 
het maandblad op prijs wordt ge¬ 
steld blijkt wel uit de reacties, in¬ 
dien het niet op tijd wordt ont¬ 
vangen. 

Nu de drukkerij waar het blad 
verzorgd wordt, over is gegaan in 
een nieuwe behuizing is de afleve¬ 
ring veel verbeterd, terwijl ook de 
verzorging van het blad zelf ver¬ 
beterd is. De aflevering geschiedt 
ook sneller waardoor het niet meer 
nodig is de copy een geweldige tijd 

van te voren in te leveren, zodat 
de inhoud eigenlijk nieuwer is dan 
voorheen. 

In de loop van het jaar ontvin¬ 
gen wij enige zeer goed verzorgde 
stukken van enkele leden waar¬ 
voor onze hartelijke dank. Nog 
maar al te weinig wordt er van 
de mogelijkheid tot het plaatsen 
van stukken gebruik gemaakt door 
de leden die in HUN maandblad 
HUN GEDACHTEN en HUN 
WENSEN in het openbaar naar 
voren kunnen brengen. 

De hr. Van Velzen, die gedurende 
2,5 jaar de verzorging van het blad 
op zich heeft genomen, heeft om 
persoonlijke redenen dit redacteur¬ 
schap ingaande 1 jan. 1967 moeten 
beëindigen. Dit spijt het bestuur 
ten zeerste daar deze grote zorg 
tenminste van haar schouders was 
afgenomen. We willen niet nalaten 
de hr. Van Velzen hier onze harte¬ 
lijke dank over te brengen namens 
het bestuur en de leden voor al de 
werkzaamheden door hem verzet 
in deze periode. 

Na de aankondiging aan het be¬ 
stuur van de hr. van Velzen dat hij 
deze taak wenste neer te leggen is 
door uw bestuur naarstig gezocht 
naar een oplossing voor dit pro¬ 
bleem en zijn er links en rechts 
personen aangezocht om zich met 
de redactie te willen belasten, ech¬ 
ter zonder resultaat. 

Als noodsprong zal de inhoud 
van het blad voorlopig verzorgd 
worden door de voorzitter en de 
secretaris samen, tot na de be- 
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stuursverkiezing op de Algemene 
Ledenvergadering waarna dan op¬ 
nieuw naar een oplossing zal wor¬ 
den uitgekeken. 

Federatie-vergaderingen 

Gedurende het afgelopen jaar wer¬ 
den de jaarlijkse en halfjaarlijkse 
jaarvergadering van de ANAAF 
respectievelijk op Curagao en Aru¬ 
ba gehouden. Voor het verslag van 
de jaarvergadering verwijzen wij 
kortheidshalve naar „De Ambte¬ 
naar” van juni 1966. Het verslag 
van de halfjaarlijkse vergadering 
is tot op heden nog niet gepubli¬ 
ceerd wegens plaatsgebrek daar er 
urgentere onderwerpen waren om 
onder de aandacht der leden te 

brengen. 
Alhoewel de ANAAF in het be¬ 

lang van de Bonden uitstekend 
werk verzet, zijn er enige wensen 
van het bestuur van Aruba, meer 
de internere organisatie van de 
ANAAF betreffende, waar tot nu 
toe geen gehoor aan gegeven is of 
waar de andere leden van het 
ANAAF-bestuur tegen waren, 
doch die uw bestuur in de toe¬ 
komst toch wel graag verwezen¬ 

lijkt zag. 

Onvervulde wensen 

Aan het eind van het verslag 
1965 maakten we melding van een 
achttiental onvervulde wensen van 
de Bonden. Uit de reacties op de 
Algemene Ledenvergadering bleek 
echter dat er leden waren die van 
mening waren dat: 
a. de lijst incompleet was 
b. de volgorde niet juist was. 

Om deze reden zullen wij ons 
dit jaar niet wagen aan het op¬ 
stellen van een lijst van onvervul¬ 

de wensen. 
Van de oude lijst zijn in de loop 

van dit jaar enkele punten verwe¬ 
zenlijkt, terwijl het reeds aan het 
bestuur bekend is dat in de naaste 
toekomst er nog enige verwezen¬ 
lijkt zullen worden. 

Verder zagen in de loop van dit 
jaar enige bepalingen het licht die 
uitvloeisels waren van de bepalin¬ 
gen in het Materieel Ambtenaren 
Recht, hiervan noemen wij b.v. de 
kindertoelage voor studerende kin¬ 
deren tussen de 18 en 25 jaar; de 
reisvergoeding en studietoelage 
voor kinderen tot 18 jaar in de 
Nederlandse Antillen, verder be¬ 

reikten we verhoging duurtetoe- - 
slag voor gepensioneerden vertoe- 11 
vende in Nederland met terugwer- 
kende kracht tot 1 januari 1966. 

De verhoging van de duurte- 
toeslag voor ambtenaren is tot 
op heden nog geen feit. Bij het 
verslag van de audiëntie met 
de Minister President opgenomen 
in het maandblad van mei 1966 is 
te lezen dat door de Min.-Pres. 
diep op dit onderwerp is ingegaan. 
Momenteel vertoeft in de Neder¬ 
landse Antillen een commissie ter 
bestudering van de funkties bij de 
Overheid. Zolang deze commissie 
haar onderzoek niet beëindigd 
heeft en dit niet door de regering 
bestudeerd is geworden zal door de 
regering geen beslissing worden 
genomen over: 

1. incorporatie van de duurtetoe¬ 
slag; 

2. herwaardering van de funkties. 

Eerst dan zal volgens de Min. 
Pres. duidelijk worden of het sa¬ 
laris redelijk is. Tot nu toe zag de 
Regering echter geen reden om de 
duurtetoeslag te verhogen. Wel 
werd in die bespreking toegezegd 
door de Min.-Pres. dat de korting 
op de duurtetoeslag van de gehuw¬ 
de ambtenares/onderwijzeres, ge¬ 
huwd met een ambtenaar/onder¬ 
wijzer zou verdwijnen, hetgeen in¬ 
middels een feit is geworden. Ver¬ 
der mag de leden gewezen worden 
op een publicatie in de dagbladen 
waarin het Bestuurscollege van 
het Eilandgebied Aruba aankon- 
digde over te willen gaan tot ver¬ 
hoging van de zng. onderstand we¬ 
gens de gestegen kosten voor le¬ 
vensonderhoud en de noodzaak 
hiervoor met cijfers aantoonde. Dat 
hier twee meningen lijnrecht te¬ 
genover elkaar staan is dus ieder 
wel duidelijk. 

De leden kunnen er echter van 
overtuigd zijn dat het bestuur van 
de Bond op de bres blijft staan 
voor uw belangen en dat zij steeds 
onvermoeid blijft werken teneinde 
te trachten uw rechten te verbe¬ 
teren en te verdedigen alsmede uw 
positie te verbeteren. 

Slot 

Hoewel ook dit jaar niet alle 
wensen van het bestuur verwezen¬ 
lijkt zijn geworden mogen we over 
het bereikte van het afgelopen 
verenigingsjaar niet ontevreden 

Tropical Bottl. Co 
Tel. 1773 

zijn. Dit is echter geenszins een 
gelegenheid om op de lauweren te 
gaan rusten ook in de toekomst 
blijft het bestuur op de bres staan. 
Wij willen hierbij een ieder danken 
die ons op een of andere wijze in 
de uitoefening van onze taak daad¬ 
werkelijk heeft gesteun, terwijl on¬ 
ze dank zich ook uitstrekt tot on¬ 
ze leden die dikwijls door kritiek, 
rechtstreeks of zijdelings geuit, 
geholpen hebben in de uitoefening 
van de taak van het bestuur die 
in deze tijden echt niet gemakke¬ 
lijk is en de volle inzet vereist van 
hen die dit op zich nemen. Maar 
juist de steun van de leden is de 
ruggesteun voor uw bestuur zich 
tot het uiterste in te spannen ten¬ 
einde positieve resultaten te berei¬ 
ken. 

Balashi, 31 december 1966 

De secretaris van de 

ANAAB-Aruba 

J. LAMENS 
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NOTULEN VAN DE 
BIJZONDERE LEDEN¬ 

VERGADERING VAN DE 
ANAAB-ARUBA, 

gehouden op 16 aug. 1966 te 20.30 
in de Sociedad Bolivariana te 

Oranjestad op Aruba 

Te 20.30 opende de voorzitter 
de vergadering en heette allen har¬ 
telijk welkom. 

Aanwezig waren, buiten de 6 be¬ 
stuursleden (3 bestuursleden ver¬ 
bleven in het buitenland) 40 stem¬ 
gerechtigde leden. 

Direct na het welkomstwoord 
gaf de voorzitter een uiteenzet¬ 
ting waaruit bleek, dat de ver¬ 
gadering was opgeroepen in ver¬ 
band met een bespreking, die 
plaats had gevonden met het be¬ 
stuurscollege van het Eilandgebied 
Aruba, daar het bestuurscollege 
het bestuur van de Anaab-Aruba 

had verzocht voor de ambtenaren 
in dienst van het Eilandgebied 
Aruba hun mening te willen geven 
t.a.v. de werktijden voor een 5- 
daagse werkweek met een maxi¬ 
mum van 40 uren. 

De voorzitter herinnerde de le¬ 

den er aan, dat een resolutie ge¬ 
nomen werd in een algemene leden¬ 

vergadering, een jaar geleden, dat 

wij eerst over de duurtetoeslag 

zouden praten en de 5-daagse 

werkweek voorlopig zouden laten 
varen en dat het B.C. toen ook 

PRIJSINDICES KOSTEN VAN LEVENSONDERHOUD 
OVER ARUBA EN CURA£AO 

(Januari 1958 = 100) 

Maanden 

1965 en 

1966: 

Levens- en 

genotmiddelen: 

Kleding en 

Manufacturen: 

Diverse 

artikelen: 
Huur: Diensten: Belastingen: Totaal: 

Aruba Curagao Aruba Curagao Aruba | Curagao Aruba Curagao Aruba Curagao Aruba Curagao Aruba Curagao 

Dec. i» I 117,0 112,3 109,0 100,4 105,8 104,7 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,0 109,3 107,5 

Jan. 66 116,9 112,5 109,0 100,4 105,7 L04,8 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,0 109,3 107,6 

Feb. » 117,5 113 108,9 100,4 105,9 104,6 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,0 109,6 107,8 

Maart „ 117,0 116,2 109,0 100.4 105,9 104,7 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,0 109,6 107,9 

April 66 117,8 113,2 109,1 100,5 106,2 104,8 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,0 109,8 107,9 

Mei 66 118,2 114,1 109,1 100,5 106,1 104,9 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,0 109,9 108,4 

Juni 66 118,7 114,2 108,9 100,5 105,9 104,9 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,1 110,1 108,4 

Juli 66 119,3 114,3 109,2 100,5 106,0 105,0 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,1 110,4 108,5 

Aug. 66 119,4 114,3 109,4 100,5 106,0 105,0 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,1 110,5 108,5 

Sept. 66 120,1 114,0 109,5 100,5 106,0 105,0 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,1 110.8 108,3 

Okt. 66 120,7 —. 109,4 — 106,1 — 100,0 — 98,6 — 117,0 — 111,1 — 

Nov. >> 121,2 - 109,6 — 106,2 — 100,0 — 98,6 —■ 117,0 — 111,3 — 

2170 
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niets voelde voor een 5-daagse 
werkweek. 

De voorzitter zei, dat het hem 
verwonderde, dat het Bestuurscol¬ 
lege nu zo plotseling deze tegen¬ 
gestelde beslissing had genomen. 

De voorzitter gaf de tijden op, 
die door het Bestuurscollege waren 
voorgesteld, n.1. 7-12 en 1-4 en hij 
lichtte de leden in dat hiervan af¬ 
geweken kon worden en juist daar¬ 
om de mening van de leden ge¬ 
vraagd werd. 
de administratieve krachten, die 
een half uur meer moeten gaan 
werken, voor compensatie van dat 
halve uur moeten gaan vechten. 

Een lid vroeg of het instellen 
van de 5-daagse werkweek geen 
nadelige gevolgen zal kunnen heb¬ 
ben voor het verhogen van de 
duurtetoeslag; verder vroeg hij of 
het niet beter zou zijn om 35 uren 
per week te werken met de tijden 
8-12 en 1-4 als het toch om sociale 
redenen gaat. 

Een ander lid vroeg of de voor¬ 
gestelde tijden ook voor de onder¬ 
wijzers gelden. De voorzitter haal¬ 
de letterlijk de woorden van de ge¬ 
zaghebber aan, toen dit ook ge¬ 
vraagd werd bij de bespreking en 
dat was, dat de onderwijzers een 
bijzondere soort ambtenaren zijn, 
die maar 26 uren per week wer¬ 

ken. 
Verder vroeg het lid of aange¬ 

nomen moet worden dat het een 
40-urige werkweek is zonder een 
vrije zaterdag. 

De voorzitter antwoordde, dat 
het een 40-urige werkweek is met 
een vrije zaterdag. 

Een lid vroeg of een ieder een 
5-daagse werkweek prettig vindt 
en hij las een stuk voor uit de pas 
verschenen „Ambtenaar”, onder 
het hoofdstuk „Belangrijke mede¬ 
delingen”, dat het het bestuur ver¬ 
heugt, dat het Bestuurscollege het 
bestuur had uitgenodigd voor het 
voeren van een bespreking over de 
5-daagse werkweek. Het lid vond 
deze redenering van het bestuur 
niet juist. De voorzitter gaf de 
aanvulling, die achter de zin nog 
moest komen, („daar er in het 
verleden vele moeilijkheden waren, 
omdat de beslissingen toen werden 
genomen, zonder dat de Bond ge¬ 
hoord werd”). 

Een lid vroeg waarom het Be¬ 
stuurscollege de 5-daagse werk¬ 
week invoert. De voorzitter zei, 
dat de Gezaghebber gezegd had, 

dat het B.C. over gunstige gege¬ 
vens beschikt; dat het voordeel zal 
opleveren voor de Eilandskas. Het 
lid ging verder en zei: „Als het 
voordeliger is voor de Eilandskas, 
waarom moet dan het nadeel zijn 
voor de ambtenaar?” 
Een lid was van mening, dat het 
Bestuurscollege het aantal dagen 
vrijstelling van dienst, dat nu 12 
is, tot 16 dagen kan opvoeren als 
compensatie voor de halve uren, 
die meer gewerkt moeten worden. 

De voorzitter zei: „Indien een 
ambtenaar er niet mee instemt 40 
uren te werken, zonder dat zijn va¬ 
kantiedagen vermeerderd worden, 
krijgt hij de volledige steun om dit 
voor de ambtenarenrechter te 
brengen, daar ook tot op heden 
het G.O. nog niet is geraadpleegd.” 

Hierna vroeg de voorzitter de 
mening van de vergadering en alle 
leden stemden hiermee in. 

Een lid vroeg of het Bestuurs¬ 
college er rekening mee gehouden 
heeft, dat er ambtenaren zijn, die 
7 dagen per week moeten werken. 

De voorzitter antwoordde hier¬ 
op: „Waarschijnlijk niet, want 
over continudienst is nog niets ge¬ 
zegd.” 

De voorstellen voor de tijden 
worden in stemming gebracht en 
de uitslag was als volgt: 

Voor een 5-daagse werkweek: 

36 voor 10 tegen 
7— 12 en 1—4: 

9 voor 37 tegen 
7.30—12 en 1—4.30: 

12 voor 34 tegen 
8— 12 en 1—5: 

14 voor 32 tegen 

Een lid vroeg de voorzitter een 
uitleg te geven over de ziektever¬ 
zekering. 

De voorzitter zei, dat de verze¬ 
kering los staat van de vergoeding 
van het Gouvernement, dus dat 
wil zeggen, dat je je voor 1ste klas 
kan verzekeren bij de verzekering, 
al heb je recht op 2de klas bij het 
Gouvernement en dat er met de 
verzekering overeengekomen is, 
dat wanneer winst gemaakt wordt, 
dat ten goede komt van de Bond, 
dus van de verzekerden en dat met 
een eventuele winst uitbreiding ge¬ 
vraagd wordt van het verzekerde. 

Een lid vroeg of de verzekering 
collectief afzegbaar is. 

De voorzitter antwoordde: „Ja, 

Aruba Drinkt 

Wat Aruba Lust 

LICORES ARUBA 
Nieuwstraat 36 

Tel. 1094 

elk jaar is de verzekering weder¬ 
zijds opzegbaar.” Een lid (een dok¬ 
ter) vroeg of de Bond het Be¬ 
stuurscollege kan verzoeken bij 
het invoeren van de 5-daagse 
werkweek de hoofden van diens¬ 
ten te vragen de werklieden en de 
ambtenaren, die nog van een vrije 
geneeskundige behandeling genie¬ 
ten niet op zaterdag naar de dok¬ 
ter te sturen. Verstandiger is om 
ook een 5-daagse werkweek in te 
voeren voor de doktoren. 

De voorzitter zei verder, dat hij nog 
steeds over de Eilandsambtenaren 
gesproken had, aangezien er nog 
geen voorstel voor een 40-urige 
werkweek van de Landsregering is 
binnengekomen maar dat, zodra dit 
ter sprake is, hij er op aan zal 
dringen om alle uren, die boven de 
40 uren gemaakt worden, worden 
uitbetaald. 

Een lid (politieman) merkte op, 
dat hij bang is, dat wanneer de 
40-urige werkweek bij het Land in¬ 
gevoerd wordt, en de voorzitter er 
op aandringt om de gemaakte uren 
boven de 40 uit te betalen, dit ge- 
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weigerd zal worden, want er be¬ 
staat nu een order bij de Politie, 
dat men eerst de gemaakte over¬ 
uren moet opnemen als vrijstelling 

van dienst. 
Een lid merkte op dat de verlof¬ 

regeling door de Staten geregeld 
wordt en dat hij er een voorstander 
van is om de 12 dagen vrijstelling 
van dienst op te voeren tot 16, hoe 
denkt de voorzitter dit aan te vra¬ 
gen. 

De voorzitter zei, dat het be¬ 
stuur er op aan zal dringen, dat 
het Bestuurscollege dit ontwerp 
bij de Landsregering indient. 

Een lid vroeg of de duurtetoe- 
slag al aan de orde is. 

De voorzitter antwoordde: ,,Het 
is al 6 jaar aan de orde”. 

Een lid vroeg om een telegram 
te sturen naar de Eilandsraad en 
naar de Staten. Dit voorstel wordt 
in stemming gebracht en het 
wordt met algemene stemmen aan¬ 
genomen. 

De tekst van het telegram luidt: 

AR179 OR90 

Oranjestad Aruba 91 17 1010 

Aan de Staten van de Nederlandse 
Antillen Curagao 
Leden van de ANAAB-Aruba op 
16 augustus 1966 in algemene le¬ 
denvergadering dringen er bij uw 
college met de meeste klem op aan 
bij de regering een voorstel in te 
dienen tot verhoging van de duur- 
tetoeslag per 1 januari 1966, ge¬ 
zien het feit, dat het indexcijfer 
reeds meer dan 10 punten is ge¬ 
stegen en geen duurtetoeslagver- 
hoging heeft plaatsgevonden sinds 
1958. Door het niet aanpassen van 
de salarissen aan de gestegen kos¬ 
ten van levensonderhoud zijn reeds 
vele ambtenaren in financiële 
moeilijkheden geraakt. 

Een lid vraagt om aan alle le¬ 
den van de Eilandsraad en de Sta¬ 
ten een brief te zenden, waarin 
hun medewerking wordt gevraagd 
voor het verhogen van de Duurte- 
toeslag. Dit voorstel wordt met 
algemene stemmen aangenomen. 
Een lid vraagt of het niet mogelijk 
is mensen te vinden, die een huis¬ 
houdboekje kunnen bijhouden zo¬ 
dat wij wat meer cijfers kunnen 
krijgen van de uitgaven in bepaal¬ 
de salarisgroepen. 

De voorzitter is hier geen voor¬ 
stander van daar ieder gezin z’n 

speciale uitgaven heeft en het erg 
moeilijk is om uit elke groep b.v. 
10 te krijgen, die hun uitgaven 
consequent en nauwkeurig blijven 
noteren, wat een eerste vereiste is. 

Een lid vraagt of het bestuur 
er nooit aan gedacht heeft om 
zich bij een grotere arbeidersor¬ 
ganisatie aan te sluiten. De voor¬ 
zitter antwoordt dat dit wel is 
overwogen, doch dat is gebleken, 
dat lang niet alle ambtenaren zich 
bij een organisatie van arbeiders 
willen aansluiten en dat dit in de 
Antillen ook wel eens politieke 
moeilijkheden zou kunnen opleve¬ 

ren. 
Verder merkt de voorzitter op 

dat internationale organisaties 
ook moeilijkheden voor ons zouden 
kunnen opleveren, b.v. in verband 
met stakingen van andere leden 
van zo’n organisatie. Het zal wel 
verder overwogen moeten worden, 
doch het ogenblik lijkt er nu nog 
niet rijp voor. 

Niets meer aan de orde zijnde 
sluit de voorzitter om 23.00 uur 
de vergadering na zijn spijt te heb¬ 
ben geuit, dat niet meer leden aan¬ 
wezig waren en na de aanwezigen 
te hebben bedankt voor hun op¬ 

komst. 
de 2e SECRETARIS 

NOTULEN VAN DE 
ALGEMENE LEDEN¬ 

VERGADERING VAN DE 
ANAAB-ARUBA, 

gehouden op 11 maart 1966, te 
20.00 uur in de Sociedad Boliva- 

riana te Oranjestad op Aruba 

1. Opening 
Te 20.20 uur opende de voorzit¬ 

ter de vergadering en heette allen 
hartelijk welkom. 

Aanwezig waren buiten het vol¬ 
tallig bestuur in totaal 49 stem¬ 
gerechtigde leden. De ANAAB- 
Curagao werd op deze vergaderinb 
vertegenwoordigd door haar voor¬ 
zitter de Hr. Monte en administra¬ 
teur/adviseur de Hr. Mr. Ramp. 

Na het welkomswoord verzocht 
de voorzitter de vergadering 1 mi¬ 
nuut stilte in acht te nemen ter 
herdenking van de Bondsleden die 
ons in het afgelopen jaar zijn ont¬ 
vallen. 

Direct hierop hield de voorzitter 
zijn openingsrede waarin hij o.a. 
memoreerde de totstandkoming 
van het Materieel Ambtenaren¬ 
recht, de werkzaamheden rond de 

aanvullende ziekteverzekering voor 
de ambtenaren, de moeilijkheden 
rond de salariskwestie van het la¬ 
ger politiepersoneel, de nog steeds 
slepende kwestie van de duurte- 
toeslag terwijl de voorzitter aan 
het eind van zijn rede de aanwe¬ 
zigen er op wees dat nog vele za¬ 
ken aanhangig gemaakt waren 
waarop nog uitslag moest komen, 
doch dat er ook nog vele zaken 
waren die waren blijven liggen, 
mogelijk zelfs hier en daar door 
het falen van het bestuur. Hij ver¬ 
zekerde de aanwezigen echter dat 
ondanks de fouten die er ge¬ 
maakt waren het bestuur zijn 
uiterste best gedaan heeft in het 
afgelopen jaar en ook in het voor 
zich liggende jaar wederom zijn 
uiterste best zal doen om resul¬ 
taten te boeken als maar enigs¬ 
zins mogelijk is. 

Hierop werd het woord gegeven 
aan de voorzitter van de zusterver¬ 
eniging van Curagao, de Hr. 

Monte. 
Ook deze memoreerde de be¬ 

langrijkheid van de tot standko- 
ming van het materieel ambtena¬ 
renrecht terwijl hij verder in een 
korte toespraak wees op de pret¬ 
tige samenwerking tussen de Bon¬ 
den in het afgelopen jaar. Verder 
bracht hij de hartelijke groeten 
over en wenste de aanwezigen een 
vruchtbare vergadering toe. 

2. Notulen 
De notulen van de Algemene Le¬ 

denvergadering 1965 werden zon¬ 
der wijziging goedgekeurd en al¬ 
dus vastgesteld. 

3. Jaarverslag van de secretaris 
Het jaarverslag van de secreta¬ 

ris werd zonder wijziging goedge¬ 
keurd. 

4. Jaarverslag van de Penning¬ 
meester 

Een lid vroeg hoe het mogelijk 
was dat de Post Propagandakos- 
ten overschreden was. Door de 
voorzitter werd hem uitgelegd dat 
de ledenwerfactie geld gekost had 
terwijl ook de georganiseerde dans¬ 
avond een grote som gevraagd had 
waardoor deze post overschreden 
was. Hetzelfde lid was dit niet 
duidelijk daar hem uit het jaar¬ 
verslag van de secretaris was ge¬ 
bleken dat het batig saldo van het 
Statuutbal f. 260 was. Hem werd 
uitgelegd dat de kosten voor de 
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Bond waren geweest doch dat de 
baten van deze avond naar de 
Stichting Ambtenaren Recreatie 
gegaan waren. 

Een lid vroeg verder of het mo¬ 
gelijk was in het vervolg een vol¬ 
ledig financieel overzicht te geven 
waaronder een volledig overzicht 
van het reservefonds en balans van 
baten en schulden der vereniging. 
Hem werd toegezegd dat dat het 
volgende jaar zal geschieden, nadat 
het merendeel der aanwezigen zich 
hiervoor had uitgesproken. Het 
jaarverslag van de penningmeester 
werd hierna goedgekeurd. 

5. Verslag Kascommissie 

De voorzitter deelde mede dat 
hem juist voor de aanvang der 
vergadering het verslag van de 
kascommissie was gegeven en dat 
hij geen tijd had gevonden dit te 
bestuderen. De leden der kascom¬ 
missie stonden er echter op dat 
het lijvige verslag werd voorgele¬ 
zen hetgeen daarna door een der 
leden werd gedaan. In dit verslag 
werd een vrij felle aanval gedaan 
op de gevoerde boekhouding ter¬ 
wijl het werd afgekeurd dat men 
van het bestuur geen rekening had 
gehouden met de wensen van de 
kascommissie van 1964. De kas¬ 
commissie liet het daarna aan de 
algemene ledenvergadering over 
om de penningmeester decharge te 

verlenen. 
Een discussie volgde hierop 

waarbij de voorzitter opmerkte dat 
het verslag van de kascommissie 
1964 zeer laat was ontvangen en 
het toen onmogelijk was de boek¬ 
houding nog anders op te zetten 
doch dat dit jaar met alle wensen 
rekening zal worden gehouden. 

Een lid merkte hierna op dat 
het jaarverslag van de penning¬ 
meester reeds was goedgekeurd 
zonder dat men kennis had van de 
kritiek die op de boekhouding was 
uitgeoefend. Hij stelde voor dat bij 
de volgende algemene ledenverga¬ 
dering het verslag van de kas¬ 
commissie voor het verslag van de 
penningmeester op de agenda ge¬ 
plaatst wordt; hetgeen aldus be¬ 

slist werd. 
Een lid vroeg het verslag van 

de kascommissie in de Ambtenaar 
te plaatsen. Dit werd echter afge¬ 
wezen onder het motief dat ook 
anderen, niet ambtenaar zijnde het 

blad lezen. 
Een lid stelde voor dat de pen¬ 

ningmeester in het vervolg niet 
meer dan f. 100.— in gereed geld 
voorradig mag hebben. De voor¬ 
zitter antwoordde hierop dat dit in 
strijd zou zijn met het Huishoude¬ 
lijk Reglement waar bepaald is dat 
dit niet meer mag zijn dan f. 300.-. 
Verandering in dit Reglement 
dienen echter als agendapunt te 
worden opgebracht. 

De voorzitter bracht hierna het 
verlenen van decharge aan de pen¬ 
ningmeester in stemming. Met 30 
stemmen voor en 5 tegen werd aan 
de penningmeester daarop de¬ 
charge verleend. 

6. Begroting 1966 

Een lid vroeg waarom het Re¬ 
creatiecentrum als PM post op de 
begroting was opgebracht. De 
voorzitter verwees hem naar het 
verslag van de Algemene Leden¬ 
vergadering 1965 waarin zulks be¬ 
paald werd. De voorzitter deelde 
verder mede, dat men er niet zeker 
van was of deze Stichting wel zou 
doorgaan daar er geen interesse 
was onder de ambtenaren. Het be¬ 
stuur was van mening geweest dat 
er op deze avond zich tenminste 
200 leden aangemeld hadden moe¬ 
ten hebben daar men anders de le¬ 
denvergadering wilde voorleggen 
deze Stichting voorlopig een rus¬ 
tende Stichting te maken en de 
plannen weer tevoorschijn te halen 
als de tijd hiervoor rijper is. Een 
der leden van het dagelijks bestuur 
van de Stichting in het bestuur 
deelde hierop mede dat men thans 
zeven aanvragen binnen had van 
leden, die lid wensten te worden van 
de Stichting. Dit aantal was abso¬ 
luut onvoldoende op er op voort te 
bouwen. 

De beslissing werd hierop aan 
de vergadering voorgelegd die met 
18 stemmen voor en 16 stemmen 
tegen besloot de Stichting voorlo¬ 
pig te laten rusten. De voorzitter 
zegde hierop toe dat de lopende 
zaken door het dagelijks bestuur 
afgehandeld zullen worden. De 
post PM werd vervolgens van de 
begroting afgevoerd. 

Een lid merkte op dat de beta¬ 
ling van de resterende bedragen 
van de aandelen van het Sheraton 
Hotel niet goed tot zijn recht kwa¬ 
men in deze begroting. Er werd 
voorgesteld en goedgekeurd het 
bedrag beter tot uiting te laten ko¬ 
men door het bedrag van het re¬ 

servefonds tot f. 800.— te verho¬ 
gen. 

De begroting werd zonder ver¬ 
dere opmerkingen goedgekeurd. 

7. Verkiezing kascommissie 1966 
Vrijwillig stelden zich hiervoor 

ter beschikking de heren Kleisen, 
de Quack en van ’t Sant. 

Als plaatsvervangende leden 
werden benoemd de heren Meurs, 
Figaroa en Boezem. 

8. Benoeming leden stembureau 
Vrijwillig stelden zich hiervoor 

ter beschikking de heren Basti- 
aanse, Wever en Boezem, welke 
onmiddellijk als zodanig benoemd 
werden. 

9. Bestuursverkiezing 
De voorzitter verzocht de leden 

hun ingevulde stembriefjes bij het 
stembureau af te geven en kon¬ 
digde gelijktijdig de pauze af. 

Tijdens de pauze die van 21.40 
uur tot 22.20 uur duurde werden 
de stemmen door de leden van het 
stembureau geteld. 

10. Uitslag bestuursverkiezing 
Namens het stembureau deed de 

hr. Bastiaanse mededeling aan de 
leden van de verkiezing. 

Aanwezig waren 57 stemgerech¬ 
tigde leden. Ingeleverd waren 56 
geldige stembriefjes met een to¬ 
taal van 224 uitgebrachte stem¬ 
men. 1 stembriefje was ongeldig. 

De stemmen werden als volgt 
uitgebracht: 

H. Th. Lopez 

C. A. Marquez 

G. A. Krist 

L. G. Frans 

R. A. E. Malmberg 

54 stemmen 

46 stemmen 

42 stemmen 

42 stemmen 

40 stemmen 

De eerste vier genoemde perso¬ 
nen waren dus verkozen. 

De voorzitter dankte de leden 
van het stembureau en vroeg hier¬ 
op het nieuw verkozen bestuurslid 
zich bij het bestuur te voegen. 

Hij wenste de nieuw gekozene 
en de herkozenen geluk met hun 
verkiezing en sprak de hoop uit 
op dezelfde wijze als in het ver¬ 
leden te kunnen samenwerken en 
op produktieve wijze met elkaar te 
kunnen arbeiden. 

Enkele woorden wijdde de voor¬ 
zitter vervolgens aan het afgetre¬ 
den bestuurslid C. Brinkenberg die 
zich wegens familieomstandighe- 
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den niet meer herkiesbaar kon 
stellen. De Bond verloor in de Hr. 
Brinkenberg een goed bestuurslid 

en harde werker. 

11. Verlofregeling 

De voorzitter gaf eerst de ver¬ 
gadering uitleg, dat men dit punt 
op de agenda opgebracht had daar 
het bestuur gebleken was, dat de 
gedachten der vroede vaderen in¬ 
derdaad uitgaan naar een wijzi¬ 
ging van het verlofreglement. Ten¬ 
einde in de toekomst niet ineens 
onverwachts voor een verrassing 
te komen wilde men graag de me¬ 
ning horen van de vergadering om 
over dit onderwerp een enquete te 
houden. Deze enquete zou zo veel 
mogelijk geheim blijven doch dan 
kon men een idee krijgen welke 
richting de leden opwilden, indien 
inderdaad tot een wijziging van 
het verlofreglement wordt over¬ 
gegaan. 

Een lid vroeg of men niet bezig 
was slapende honden wakker te 
maken vooral daar de deining rond 
dit onderwerp reeds weer tot het 
verleden behoorde nu het BC van 
Curaqao dit onderwerp weer had 
ingetrokken. De voorzitter ant¬ 
woordde hierop dat men het op de 
agenda geplaatst had i.v.m. diver¬ 
se uitlatingen in de pers en naar 
hetgeen vernomen werd van de 
heren Gezagdragers op een recep¬ 
tie. 

Een lid merkte verder op dat de 
onderwijsbonden het de ANAAB- 
Aruba erg kwalijk hadden geno¬ 
men dat deze niet had gereageerd 
op het reeds weer ingetrokken 
voorstel. De voorzitter merkte 
hierbij op dat men niet officieel op 
de hoogte gesteld was van deze 
wijziging doch dat men officieus 
kennis van het voorstel had ge¬ 
kregen. Daar de onderwijsbonden 
fel gereageerd hadden was het 
voor de ANAAB-Aruba niet nood¬ 
zakelijk geweest zich hierin te 
mengen. Ook de ANAAB-Curagao 
had zich afzijdig gehouden van 
commentaar. Wel was het voorstel, 
aldus de voorzitter in een bestuurs¬ 
vergadering behandeld en men 
had met algemene stemmen zich 
tegen dit voorstel uitgesproken. 

Vervolgens raakte de vergade¬ 
ring in debat of de enquete alleen 
onder leden van de Bond of onder 
alle ambtenaren gehouden moet 
worden. Hierover waren diverse 
meningen. Uiteindelijk werd het 
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voorstel om het onder alle ambte¬ 
naren te houden in stemming ge¬ 
bracht waarbij 24 stemmen zich er 
voor en 18 zich er tegen uitspra¬ 
ken. Een lid stelde hierna voor om 
de ambtenaren die nog geen lid 
waren van de Bond tegelijk een 
aanmeldingsformulier toe te zen¬ 
den zodat ze zich gelijktijdig als 
lid kunnen aanmelden. De verga¬ 
dering was hiervoor. 

Een lid stelde voor om indien de 
Landsregering met een wijziging 
van het verlofreglement komt op¬ 
heffing van de geheimhouding in 
het GO te vragen daar dit onder¬ 
werp te belangrijk is dat de leden 
hier niet in gekend worden. De 
voorzitter zegde toe, dat de Minis¬ 
ter President in deze geest bena¬ 
derd zal worden daar de voorzit¬ 
ter zelf ook voelde dat de verant¬ 
woording zwaar zou zijn om zon¬ 
der kennis van de leden hierover 
een beslissing te nemen. 

12. Rondvraag 

8 leden gaven zich op voor de 
rondvraag. 

Een lid vroeg of de prijzen van 
levensmiddelen die omhoog gaan 
niet regelmatig in de Ambtenaar 
gepubliceerd kunnen worden. 

De voorzitter antwoordde hierop 
dat dit ten eerste moeilijk contro¬ 
leerbaar is in verband met het ver¬ 
schil der prijzen in diverse winkels 
en tevens moest de kwaliteit van 
het produkt in de gaten worden 
gehouden. Verder was er de vraag 
wie dit moest doen. Het lid zag 
wel in dat dit nagenoeg onuitvoer¬ 

baar was voor het bestuur. 
Een der leden van de kascom¬ 

missie wees er op dat er met de 
boekhouding geen rekening was 
gehouden met de wensen van de 
kascommissie zoals deze waren 
vastgelegd in het verslag van het 
boekjaar 1964. Hij stelde voor dat 
de leden alsnog kennis kregen van 
de inhoud van dit verslag. De 
voorzitter wilde op dit voorstel 
niet ingaan daar dit verslag dan 
in de ambtenaar gepubliceerd dien¬ 
de te worden. 

Een lid vroeg gegevens over de 
aanvullende ziekteverzekering. 

De voorzitter gaf een uitleg van 
hetgeen gedaan was en wat be¬ 
reikt was. Hij zegde toe, om zich 
thans niet in cijfers te verliezen 
e.e.a. in de Ambtenaar te plaatsen 
zodat alle leden tegelijk hiervan 
kennis konden nemen. 

Een lid vroeg waarom het inge¬ 
zonden stuk in de Amigoe di Aru¬ 
ba alleen door de ANAAB-Aruba 
ondertekend was en niet door alle 

bonden. 

De voorzitter antwoordde dat 
hierover wel telefonisch contact 
was geweest met alle bestuursleden 
en met het bestuur van de ANAAF 
en dat omreden van een snelle re¬ 
actie dit stuk alleen van de AN¬ 
AAB-Aruba was uitgegaan. 

Een lid vroeg of de Ambtenaar 
niet sneller geleverd kon worden 
in St. Nicolaas. De voorzitter 
deelde dit lid mede dat bij de ver^ 
spreiding van het januarinummer 
vertraging was opgetreden aan de 
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zijde van St. Nicolaas omreden dat 
het bestuurslid dat deze versprei¬ 
ding verzorgd wegens familieom¬ 

standigheden plotseling naar Ne¬ 
derland was vertrokken. Hij bood 
hiervoor aan de betrokken leden 
zijn excuus aan en zegde toe dat 
dit in het vervolg hopelijk niet 
meer voor zal komen. 

Een lid vroeg of de lijst van on¬ 
vervulde wensen compleet was 
daar hij zekere wensen van een be¬ 
paalde dienst niet genoteerd zag. 
De voorzitter deelde dit lid mede 
dat zeker 2 jaar geleden aan de 
leden van deze dienst gevraagd 
was met voorstellen te komen doch 
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dat tot op heden nog steeds niets 
gezien was hiervan. De leden moe¬ 
ten wel begrijpen dat het haast on¬ 
doenlijk is om iedere dienst langs 
te gaan en te gaan vragen v/at de 
verlangens van een bepaalde dienst 
zijn. Het dient de leden bekend te 
zijn dat zij altijd met voorstellen 
kunnen komen bij het bestuur. Het 
lid dat afdwaalde en vroeg of de 
politie nu wel zo tevreden wras met 
hetgeen de bond voor hen bereikt 
had, werd gewezen op de reacties 
die hierop gegeven waren in het 
ingezonden stuk. De voorzitter 
stelde het lid voor met een aantal 
dienstgenoten op een bestuursver¬ 
gadering te komen en dan de voor¬ 
stellen toe te lichten. 

Een ander lid vroeg of er nog 
wat aan de herziening van de duur- 
tetoeslag gedaan werd. De voorzit¬ 
ter antwoordde hierop: „Ik kan 
kort zijn; het wordt door de Bond 
aan en van alle kanten bekeken en 
waar maar mogelijk naar voren 
gebracht, of het gegeven zal wor¬ 
den weet ik echter niet.” 

Een ander lid stelde voor om een 
telegram aan de Regering en de 
Staten te richten over deze duurte- 
toeslagregeling in de vorm van een 
motie. De motie werd door de aan¬ 
wezige leden gesteund. Het lid las 
hierop een en ander voor in de 
geest zoals hij zich dat had ge¬ 
dacht. 

De voorzitter wees de vergade¬ 
ring erop dat dit onderwerp reeds 
door de ANAAF in behandeling 
was daar dit een algemeen ambte- 
narenbelang was. Zonder voorken¬ 
nis van de ANAAF kon de Bond 
daarom geen motie wegsturen. 

Besloten werd hierop dat het be¬ 
stuur contact zou opnemen met de 
andere bonden en dat deze motie 
binnen 14 dagen doorgezonden 
diende te worden aan de Regering. 
Het bestuur zou deze motie opstel¬ 
len in de geest zoals door het lid 
aangegeven. Dit werd met algeme¬ 
ne stemmen aangenomen. 

(wordt vervolgd) 


